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شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی :
گازوئیل فعلا گران نمي شود

سخنگوی شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران 
گفت:  در حال حاضر برنامه ای برای افزایش قیمت گازوئیل وجود 

ندارد و افزایش قیمت این حامل انرژی در دستور کار نیست.
»مهدی اسماعیلی« با رد شایعه افزایش قیمت گازوئیل ادامه داد: 
درباره تغییر قیمت گازوئیل موضوعی به شرکت ملی پالایش و 

پخش ابلاغ نشده است.
وی افزود: شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران 
به عنوان پایانی ترین حلقه سوخت کشور،  تنها مجری تصمیماتی 
است که گرفته می شود و تاکنون نیز موضوعی مبنی بر افزایش 

قیمت این حامل انرژی مطرح نشده است.
با قطعی اینترنت در برخی نقاط کشور،  افرادی در فضای مجازی 
شایعاتی مبنی بر ارتباط قطعی اینترنت و افزایش قیمت گازوئیل 

مطرح کردند.
قطعی اینترنتی که به گفته وزیر ارتباطات و فناوری ارتباطات به 
دلیل مشکلات فنی رخ داده بود و بعد از ساعاتی نیز اصلاح شد 

و شبکه اینترنت به شرایط عادی بازگشت.
در حال حاضر قیمت هر لیتر گازوئیل بر اساس پیمایش ۳۰۰ 
تومان است که در مقایسه با کشورهای همسایه بسیار پایین 
است و این موضوع باعث جذاب شدن قاچاق این سوخت به 

کشورهای همسایه شده است. 

معاون استاندار خوزستان :
جاماندگان خسارت سیل دريافت مي كنند

و  ارزیابی  پایان  از  خوزستان  استانداری  عمرانی  امور  معاون 
پرداخت خسارات به چهار هزار و ۲۶۰ پرونده متقاضی جدید 

آسیب دیده از سیلاب سال ۹۸ خبر داد.
فاضل عبیات اظهارداشت: تعداد پرونده های ارزیابی شده مربوط 
به سیل سال گذشته ۲۳هزار و ۳۳۷ مورد بود که مبلغ تایید و 

تخصیص یافته آن سه هزار و ۱۲۵ میلیارد ریال تعیین شد.
وی با بیان اینکه در ماه گذشته تقاضای حدود پنج هزار پرونده 
از  جاماندگان  عنوان  به  قبلی  برآوردهای  انجام  در  که  جدید 
دریافت خسارت محسوب می شدند در سامانه سجاد به ثبت 
به  پرداخت خسارات  با  نهایت هفته گذشته  در  افزود:  رسید، 

چهارهزار و ۲۶۰ پرونده از متقاضیان جدید موافقت شد.
معاون عمرانی استانداری خوزستان تصریح کرد: مبلغ مورد تایید 
برای پرداخت به خسارات دیدگانی که تقاضای آنها به تازگی 
ثبت و بعد از پیگیری ها تایید شد، بالغ بر ۸۵۴ میلیارد ریال است.

عبیات در خصوص نحوه پرداخت خسارت ها به این بخش از 
متقاضیان خسارت های وارده ناشی از سیلاب سال گذشته، بیان 
داشت: ۵۰ درصد از هزینه تایید شده مانند دیگر پرونده های ثبت 
شده در این هفته به حساب متقاضیان واریز می شود.وی همچنین 
با احتساب پرونده های جدید تایید شده برای پرداخت خسارت، 
تعداد متقاضیان آسیب دیده از سیلاب سال گذشته خوزستان 
را ۲۷ هزار و ۵۹۶ کشاورز عنوان کرد و ادامه داد: به دلیل وجود 
نقدینگی ۶۵ درصدی میزان خسارات های کشاورزی استان، 
قرار است همه کشاورزان تا اواسط هفته آینده ۱۵ درصد دیگر 
از خسارت های خود را دریافت کنند.عبیات خاطرنشان کرد: بر 
همین اساس، مبلغ هفت هزار و ۱۰۴ میلیارد ریال میزان خسارت 
پرداخت شده و یا در حال واریز به حساب کشاورزان خوزستانی 
جریان سیلاب  است.در  گذشته  از سیلاب سال  دیده  آسیب 
فروردین سال ۹۸ بیش از ۸۰هزار میلیارد ریال به زیرساخت ها و 

محصولات کشاورزی خوزستان خسارت وارد شد.

رئيس سازمان صمت خوزستان :
۶ طرح صنعتی آماده افتتاح است

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت خوزستان گفت: ۶ طرح 
صنعتی و تولیدی بزرگ مهم در خوزستان در سال جاری با توجه 

به شعار امسال با عنوان جهش تولید آماده افتتاح هستند.
امیرحسین نظری بیان کرد: این طرحها شامل شرکت پتروشیمی 
پارس کیمیا کلر در شوشتر، شرکت فولاد پارس هفت تپه در 
شوش، کارخانه فولاد روهینا ) طرح توسعه( در دزفول، شرکت 
پالایش گاز بید بلند خلیج فارس در بهبهان، شرکت پتروشیمی 
مسجد سلیمان و کشتارگاه صنعتی ریبا مرغ هدایت دزفول 
هستند. وی با اشاره به نوع محصولات تولیدی هر واحد صنعتی 
گفت: شرکت پتروشیمی پارس کیمیا کلر، سود سود آور جامد، 
فولاد پارس هفت تپه بیلت آهن، فولاد روهینا میلگرد به صورت 
پیوسته از ذوب، پالایشگاه گازبید بلند خلیج فارس، گاز مایع شده، 
اتان) حاصل از تصفیه نفت خام(، پروپان ) حاصل از تصفیه نفت 
خام(، نرمال بوتان ) حاصل از تصفیه نفت خام( و گاز شیرین 

تولید می کنند.

رئيس دانشکده علوم پزشکی آبادان :
سیر صعودی كرونا 

به حالت پلاتو رسیده است
رئیس دانشکده علوم پزشکی آبادان با اشاره به دستور فرماندار 
آبادان مبنی بر الزام شهروندان برای استفاده از ماسک، خواستار 
شیوع  کنترل  برای  مناطق  همه  در  ماسک  اجباری  استفاده 

ویروس کرونا شد.
شیوع  وضعیت  آخرین  در خصوص  سلمان زاده  دکتر شکرا... 
کروناویروس در جنوب غرب خوزستان اظهار کرد: جنوب غرب 
خوزستان نیز مانند دیگر نقاط استان دچار درگیری بالا با بیماری 
است، البته در حال حاضر سیر صعودی کروناویروس به حالت 
پلاتو رسیده است و در صورت رعایت مردم، امیدواریم شاهد سیر 

نزولی بیماری در منطقه باشیم.
وی افزود: موارد بستری در بیمارستان ها نیز پس از سیر صعودی، 
به حالت پلاتو و تقریبا ثابت رسیده است و امیدواریم در روزهای 

آینده کاهش یابد.
رئیس دانشکده علوم پزشکی آبادان گفت: طبق دستور فرماندار 
آبادان، استفاده از ماسک برای شهروندان الزامی شده است که 
دستور بسیار خوبی است. البته هنوز این تصمیم برای شادگان و 
خرمشهر اتخاذ نشده است و به نظر من باید برای همه مناطق در 

نظر گرفته شود و استفاده از ماسک باید اجباری شود.
وی افزود: درست است که استفاده از ماسک در آبادان الزامی 
شده است و ستاد اجرایی مبارزه با کرونا در شهرستان آبادان 
مسئول پیگیری اجرای این دستور است اما طبق مشاهدات مان 
هنوز بسیاری از مردم از ماسک استفاده نمی کنند. بسیاری یا 
بیماری را باور ندارند یا ترسی از بیماری ندارند که این مساله، 

بسیار خطرناک است و باید با چنین افرادی برخورد شود.

رئيس سازمان پزشکی قانونی کشور :
مرگ ناشی از مصرف الکل

 ۱4۲ درصد افزايش يافته است
رئیس سازمان پزشکی قانونی گفت: طی سال گذشته ۸۵ 

هزار و ۴۲۰ مورد گزارش همسرآزاری در کشور داشتیم.
داشت:  اظهار  خبری  نشست  در  آرانی  مسجدی  عباس 
دوش  روی  زندگی  بار  انداختن  دادن،  فحش  زدن،  داد 
بداخلاقی،  تحقیر،  همسر،  دور  کشیدن  حصار  همسر، 
انعطاف ناپذیری و علل فرهنگی و فقر فرهنگی از مصادیق 

همسرآزاری است.
این  در  گفت:  و  کرد  اشاره  کودک آزاری هم  موارد  به  وی 

حوزه ۲۴۸۸ پرونده با رشد ۱۲.۵ درصدی داشتیم.
مسجدی آرانی اظهار کرد: نامشروع بودن کودک، مشکلات 
اقتصادی، عدم دسترسی به بهداشت و آموزش، عریان پوشی 

و ... از موارد مهم کودک آزاری است.
وی در ادامه به پرونده های مربوط به سقط جنین هم اشاره 
که  شده  صادر  سقط  مجوز   ۴۲۱ و  هزار   ۱۲ گفت:  و  کرد 
بیانگر کاهش ۲ درصدی آن است. البته مقرر شده تا موضوع 

رشد سقط های جنایی بررسی شود.
رئیس سازمان پزشکی قانونی کشور همچنین عنوان کرد: 
۵۸۰ پرونده در حوزه اخلال جنسی داشتیم که ۱۸۰ پرونده 
مربوط به مردان و ۴۰۰ پرونده مربوط به زنان بود که از این 

تعداد ۱۰۰ مورد از سوی پزشکی قانونی تأیید شده است.
او گفت: آمار اخلال جنسی مردان در سال گذشته ۱۱ درصد 

رشد داشته است.
این مسئول به آمار قصور پزشکی در سال گذشته نیز اشاره  
کرد و افزود: در حوزه قصور پزشکی ۹۸۸۴ پرونده داشتیم 

که ۴۰۰۱ پزشک محکوم و ۵۲۸۳ پزشک تبرئه شدند.
مسجدی آرانی در ادامه صحبتش به ۱۶ هزار و ۹۴۶ مورد 
فوت ناشی از تصادفات رانندگی نیز اشاره کرد و گفت: در 
سال گذشته ۱۱ هزار و ۸۵ مورد فوتی برون شهری داشتیم. 
 ۶/۵ منفی  رشد  تصادفات  از  ناشی  فوت  زمینه  در  البته 

درصدی داشتیم که امیدواریم این روند ادامه داشته باشد.
هم  الکل  مصرف  از  ناشی  مرگ  مورد   ۶۲۷  : افزود  وی 
داشتیم که در مقایسه با سال قبل آن )سال ۹۷( ۱۴۲ درصد 
رشد داشت. رئیس سازمان پزشکی قانونی کشور اضافه کرد: 
در سال گذشته همچنین ۲۸ هزار و ۲۰۸ مورد فوت ناشی 

از حوادث کار داشتیم.

مرکز آمار و اطلاعات وزارت کار :
۳۷ هزار شاغل 

تبعه غیرمجاز شناسايی شد
تعداد ۳۶ هزار و ۸۴۶ نفر شاغل تبعه غیرمجاز در سال ۹۸ 
به  مربوط  آنها  از  نفر   ۵۰۴ و  هزار   ۱۶ که  شدند  شناسایی 

استان تهران بود.
آمار و اطلاعات راهبردی وزارت  آنچه که مرکز  بر اساس 
کار در سال ۹۸ اعلام کرد، در سال گذشته جمعیت کشور 
برابر ۸۳ میلیون و ۷۵ هزار نفر بود که نسبت به سال ۹۷ 
نفر حدود ۱.۲ درصد افزایش داشته است. از این تعداد ۷۵.۱ 
درصد در مناطق شهری و ۲۴.۹ درصد در مناطق روستایی 

ساکن بوده اند.
ساله  در جمعیت ۱۵  اقتصادی  مشارکت  نرخ   ،۹۸ در سال 
و بیشتر ۴۴.۱ درصد بوده که این شاخص در بین مردان و 
زنان به ترتیب ۷۱.۱ درصد و ۱۷.۰ درصد است. همچنین 
درصد   ۱۰.۷ بیشتر  و  ساله   ۱۵ جمعیت  در  بیکاری  نرخ 
به  زنان  و  مردان  بین  در  شاخص  این  که  شده  محاسبه 

ترتیب ۹.۰ درصد و ۱۷.۵ درصد است.
در سال ۹۸ تعداد صدور روادید کار با حق کار مشخص برای 
اتباع بیگانه ماهر، حدود ۴ هزار و ۵۵۹ مورد و برای اتباع 
مورد  اشتغال ۲۵۰  فنی  موافقت هیأت  بیگانه غیر مشمول 
است و تعداد پروانه کار تمدید شده برای تبعه بیگانه ماهر، 
۶ هزار و ۳۶ مورد و تبعه بیگانه غیرمشمول موافقت هیأت 
 ۳۳۹ و  هزار   ۱۷۳ تعداد  و  بوده  مورد   ۱۷۶۰ اشتغال  فنی 
کارت کار موقت صادر و ۲۵ هزار و ۶۳۸ کارت کارموقت، 

تمدید شده است.
در سال ۹۸، تعداد ۳۶ هزار و ۸۴۶ نفر شاغل تبعه غیر مجاز 
با  تهران  استان  به  مربوط  آن  بیشترین  که  شده  شناسایی 
تعداد ۱۶ هزار و ۵۰۴ نفر و کمترین آن به ترتیب مربوط به 
استان کردستان با تعداد یک نفر و استان خراسان شمالی با 

تعداد ۲ نفر هستند.

ادامه رکوردشکنی ؛
دلار و يورو باز هم گران شدند

هزار   ۱۸ بانک ها  صرافی های  در  آمریکا  دلار  هر  قیمت 
پنجشنبه ۲۵۰  با  مقایسه  در  که  تومان عرضه شد  و ۶۰۰ 
آمریکا  دلار  هر  است.قیمت  داشته   قیمت  افزایش  تومان 
برای فروش، ۱۸ هزار و ۶۰۰ تومان در صرافی های بانک ها 
داشته   افزایش  تومان   ۲۵۰ پنجشنبه  با  مقایسه  در  که  بود 
و  هزار   ۱۸ نیز  دلار  هر  خرید  قیمت  حال  عین  در  است. 
۴۰۰ تومان است.همچنین قیمت خرید هر یورو در صرافی 
های بانک ها ۲۰,۴۰۰ تومان و قیمت فروش آن ۲۰,۶۰۰ 
تومان است که نسبت به معاملات روز پنجشنبه ۲۵۰ تومان 

افزایش داشته است.   

معاون بازار فرابورس :
منتظر يک عرضه اولیه باشید

معاون بازار فرابورس با بیان اینکه عرضه اولیه دو شرکت 
در دستور کار فرابورس قرار دارد، گفت: در هفته پیش رو 

حداقل یک عرضه اولیه در فرابورس خواهیم داشت.
اولیه در دستور کار  اینکه دو عرضه  بیان  با  اروجی  افسانه 
فرابورس قرار دارد، اظهار کرد: یکی از این عرضه اولیه ها به 

روش ثبت سفارش و دیگری به روش گشایش نماد است.
اولیه به روش ثبت سفارش  ادامه داد: در واقع عرضه  وی 
گشایش  روش  به  اولیه  عرضه  و  پویا  سرمایه گذاری  برای 
امور  پیگیری  حال  در  که  است  خاورمیانه  بیمه  برای  نماد 

مربوط به آن برای انتقال از بازار پایه به بازار اول هستیم.
معاون بازار فرابورس درمورد زمان عرضه دو شرکت مذکور 
نیز توضیح داد: در هفته پیش رو حداقل یک شرکت از دو 

شرکت مذکور در فرابورس عرضه اولیه خواهد شد.

نماینده ولی فقیه در استان خوزستان نسبت به 
توسط عده ای  زمین خواری های گسترده  پدیده 
خاص هشدار و گفت: عده ای مانند زالو در منطقه 

اسلام آباد کارون زمین خواری می کنند.
حجت الاسلام والمسلمین سید عبدالنبی موسوی 
منطقه  مشکلات  از  بازدید  حاشیه  در   فرد 
فرد  یک  اگر   : اظهارداشت  اهواز  اسلام آباد 
کند،  ایجاد  سرپناهی  خود  برای  بخواهد  عادی 
به چارمیخ می کشند  را  او  دستگاه های مختلفی 
قانونی  محدوده  که  منطقه ای  در  متاسفانه  اما 
زمین  بروز  نشده، شاهد  تکلیف  تعیین  آن هنوز 

خواری هستیم.
وی با بیان اینکه چنین اقداماتی توسط عده ای 
محدود در حال انجام است، گفت: این افراد در 
هم اکنون  از  آنها  تخلفات  و  هستند  رصد  حال 

مورد پیگیری قرار گرفته است.
امام جمعه اهواز تصریح کرد: تخلف این افراد به 
بندی  را قطعه  گونه ای است که هکتارها زمین 
در  اگر  و  می کنند  واگذار  رسمی  سند  بدون  و 
برخی  از  استفاده  با  شدند  روبه رو  مانع  با  جایی 

مسئولان، مشکلات خود را حل می کنند.
حجت الاسلام والمسلمین موسوی فرد افزود: در 
نهایت با پیگیری هایی که صورت می گیرد، همه 
به  شده  انجام  خواری  زمین  عنوان  تحت  آنچه 

مردم بازگردانده خواهد شد.
* آب، فاضلاب، آسفالت و برق مشکل اساسی 

مردم اسلام آباد
گفت:  همچنین  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
منطقه  حریم  و  حدود  نشدن  تکلیف  تعیین 
کلانشهر  به  مربوط  آیا  که  اهواز  آباد  اسلام 
و  مشکلات  است  کارون  شهرستان  یا  و  اهواز 

ناهماهنگی های متعددی را ایجاد کرد است.
کم  مسئولان  نیز  رابطه  این  در  افزود:  وی 
نفع  به  شرایط  هرکجا  و  داشته اند  توجهی هایی 
خود  کاری  حوزه  جزو  را  منطقه  این  باشد،  آنها 

می دانند.
مردم  که   شده  باعث  روند  این  ادامه داد:  وی 
داشته  آب  رسمی  و  استاندارد  انشعاب  نتوانند 
باشند و به همین دلیل مجبور به ایجاد انشعاباتی 
شدند که ممکن است در صورت نشتی احتمالی، 

آب شرب آنها با نفوذ فاضلاب همراه باشد.
افزود:  موسوی فرد  والمسلمین  الاسلام  حجت 
استان خوزستان علیرغم اینکه از منابع رو زمینی 
در  ولی  است،  برخوردار  متعددی  زمینی  زیر  و 
بعضی از مناطق مانند اسلام آباد شاهد بی مهری 

و کم توجهی هستیم.

بیان  با  خوزستان  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
اینکه پیگیری ها برای رفع مشکلات این منطقه 
می شود  تلاش  گفت:  می شود،  انجام  جدیت  با 
در بازدید بعدی که از منطقه انجام خواهیم داد، 
تعدادی از مسئولان نیز حضور داشته باشند تا به 
صورت میدانی به بررسی و انجام دستورات لازم 

جهت رفع مشکلات اقدام کنند.
برخی از خیابان های منطقه اسلام آباد شرق و 
غرب در طول شبانه روز تنها ۱۲ ساعت از آب 
شرب بهره مند هستند و فاضلاب نیز مشکلات 
منطقه  این  در  ساکن  شهروندان  برای  جدی 

ایجاد کرده است.
منطقه  از مردم  تابستان سال گذشته جمعی  در 
مشکلات  پیگیری  جهت  به  اهواز  آباد  اسلام 
محله خود در مصلی نماز جمعه اهواز تجمع کرده 
و مطالبات خود را با حجت الاسلام موسوی فرد 
برای  امروز  که  کردند  مطرح  اهواز  جمعه  امام 
صورت  به  محله  این  مشکلات  بار،  چندمین 
میدانی از سوی نماینده ولی فقیه در استان مورد 

بررسی قرار گرفت.
آباد در مرز میان شهرستان  اهواز  منطقه اسلام 
و کارون است که به دلیل مشخص نبودن دقیق 
مشکلات  دچار  آن  اهالی  منطقه  این  وضعیت 

عدیده ای هستند.

رئیس شورای ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی استان خوزستان، 
مهم  گامی  را  کیسون  شرکت  با  اهواز  قطارشهری  قرارداد  فسخ 
جهت استیفای حقوق مردم عنوان کرد و گفت: امیدواریم علی رغم 

فشارها، اقدام جدیدی جهت تکمیل قطار شهری صورت گیرد.
نیروهای  ائتلاف  شورای  رئیس  علی نژاد  جلیل  الاسلام  حجت 
قطارشهری  قرارداد  فسخ  خوزستان،  استان  در  اسلامی  انقلاب 
اهواز با شرکت کیسون را گامی مهم جهت استیفای حقوق مردم 

عنوان کرد.
وی با بیان اینکه این پروژه در اهواز از سال ۸۵ آغاز شد و همواره 
از مطالبات مردم بود، اظهار کرد: پروژه قطار شهری  تکمیل آن 
هم  بودند  شده  آغاز  اهواز  از  بعد  که  کشور  سایر کلان شهرهای 
از ۳۰ درصد پیشرفت  اهواز کمتر  اما در  به مراحل خوبی رسیده 

فیزیکی دارد.
علی نژاد فسخ قرارداد با پیمانکار پروژه را اقدام صحیح و انقلابی 
عنوان کرد و گفت: به دلیل اینکه این شرکت کار را متوقف کرده 
و درحال زیاده خواهی است، شنیدن این خبر امیدوار کننده بود و 

از آن حمایت می کنیم.
استان خوزستان  انقلاب اسلامی  نیروهای  ائتلاف  رئیس شورای 
بیان کرد: در سال های  اهواز،  از شهردار و شورای شهر  با تقدیر 
گذشته نسبت به پیگیری پروژه قطار شهری بی توجهی صورت 
گرفته بود اما اکنون امیدواریم علی رغم فشارها خلع ید تحقق یابد 

و اقدام جدیدی جهت تکمیل قطار شهری صورت گیرد.
با شرکت  قطارشهری  قراراد  از فسخ  اهواز ۲۷ خردادماه  شهردار 
کیسون خبر داد و گفت: برای فسخ قرارداد شرکت کیسون باوجود 

تمام اعمال فشارها و ایجاد هراس ها، تصمیم جسورانه ای گرفته 
شده  ابلاغ  کیسون  شرکت  به  کارگاه  تخلیه  کرد:  بیان  وی  شد. 
است و انتظار داریم این شرکت نسبت به تخلیه کارگاه اقدام کند 
خسارت های  بابت  قضایی  مراجع  طریق  از  صورت  این  غیر  در 
وارده به فضای عمومی، حمل ونقل و حتی نسبت به خسارت های 

اجتماعی طرح دعوا خواهیم کرد.
مدعی  کیسون  شرکت  مدیره  هیات  رئیس  افزود:  اهواز  شهردار 
شد که اعتباری برای شروع به کار مجدد پروژه ندارد و باید ۳۰۰ 
مطابق  که  درحالی  شود  تزریق  پروژه  این  به  دیگر  ریال  میلیارد 
آنکه  پرداخت کند، ضمن  را  این مبلغ  قانون شهرداری نمی تواند 
پیش از این بنابر دستور شورای تامین ۶۰۰ میلیارد ریال به جای 

شرکت کیسون به کارگران این پروژه حقوق پرداخت شده است.

عضو شورای شهر خرمشهر گفت: اعتقاد ۱۰۰ درصدی دارم که 
تنها  نه  وی  عزل  با  و  شود  برکنار  سریعاً  خرمشهر  شهردار  باید 

موافقم بلکه برای آن گام برمی دارم.
علی بندری در خرمشهر اظهار کرد: درباره رضایتمندی شخصی 
خودم از شهردار شاید بگویند به خاطر کدورتی که با شهردار دارد 
ممکن است منفی پاسخ دهد ولی اگر به سال ۹۶ بازگردید، من 
به شهردار فعلی رأی ندادم و وی را از ابتدا قبول نداشتم. آن زمان 
وقتی رزومه شهردار را مطالعه کردم، توانایی که باید یک شهردار 

داشته باشد را در او ندیدم.
عضو شورای شهر خرمشهر شهردار فعلی این را شهر را ناتوان در 
انجام فعالیت های عمرانی این شهر عنوان کرد  تغییر و تحول و 
و گفت: به دلیل اینکه داود دارابی با اکثریت آراء انتخاب شد باید 
وی را همراهی می کردیم و شهر نیاز به وحدت داشت ولی وی 
ببریم و دوست  بین  از  را  نداشت ضعف ها  نمی پذیرفت و دوست 
نداشت تغییر و تحولی که شایسته خرمشهر و خرمشهری ها باشد 
به وجود بیاید به همین علت برای سال اول به دلیل این موضوعات 
از وی فاصله گرفتیم ولی مشاهده کردیم توسط خودش یا افرادی 

که به او جهت می دهند، به فکر عمران و آبادانی شهر نیست.
وی تصریح کرد: در سال ۹۶ تا اواخر سال ۹۷ بحران ارز نبود و 
مسئله قیر که امروز مشکل بزرگ کشور است در آن برهه وجود 
نداشت و امکان خرید تناژ بالا و سپس تغییر و تحول در خرمشهر 

بود اما مسئولی که بتواند این کار را انجام دهد وجود نداشت.
عضو شورای شهر خرمشهر با اشاره به اینکه شهرداری ها باید سه 
محور اصلی را در برنامه های خود قرار دهند، اضافه کرد: فضای 

سبز، عمران و خدمات سه محور مهم شهرداری است . مهم تر از 
است؛ شهرداری  درون شهرداری  اداری  مدیریت  این سه محور، 
بیش از یک هزار نیرو دارد اما از این تعداد ۴۰۰ نیرو هم در خدمات 

شهری مشغول نیستند.
این  عمران  در  تغییری  با شهردار  ما  اینکه همراهی  بیان  با  وی 
از  یکی  عملکرد  به  نسبت  وقتی  داد:  توضیح  نکرد،  شهر حاصل 
مدیران شهری به وی اعتراض می کردیم، شهردار می گفت فلان 
عضو قبول نمی کند وی تغییر کند. آقای شهردار شما می خواهید 
اوج  نقطه  به  را  شهر  و  بیاورید  وجود  به  را  شهرداری  مدیریت 
می خواهند  کسانی  شاید  کنید.  نگاه  بندری ها  به  نباید  برسانید 
کنند،  آماده  را  دوره ششم شورا خود  برای  افراد  به واسطه همین 

چرا شما زیر بار می روید.
بندری اظهار کرد: در عمران شهری خرمشهر از سال ۹۶ تا پایان 
و  خیابان  کدام  نداشت.  قوت  نقطه  و  شد  حاصل  افول   ۹۸ سال 
شهرداری  عمرانی  بودجه  سال ها  آن  در  شد؟  آسفالت  کوچه 
خرمشهر بالا بود؛ در سال ۹۶ و ۹۷ تقریباً ۲ میلیارد و ۲۰۰ میلیون 
تومان حقوق پرداخت می شد و شاید کمتر بود اما درآمد شهرداری 
ماهانه حدود ۶ میلیارد تومان بود. چنانچه پولی داشتیم حداقل ۳ 
میلیارد تومان اضافه داشتیم زیرا هیچ اعتباری برای عمران هزینه 
ناتوانی فرد  پایین بود ولی مدیریت ضعیف بود و  نشد. نرخ دلار 

همین جا مشخص می شود.
طرح سؤالی که انجام نشد

را  از شهردار  پایان سال ۹۸ طرح سؤال  در  بندری تصریح کرد: 
برخورد می شد  با شهردار  باید  و  با ۱۵ سؤال مطرح کردم  تقریباً 

زیرا وی ضعف داشت. جلسه ای برگزار شد که شهردار توضیح دهد 
ولی همکاران ما در شورا هیچ کدام حاضر نشدند و جلسه لغو شد 
و تا به امروز جلسه ای برای طرح سؤالاتی که داشتم برگزار نشد.

وی تأکید کرد: اعتقاد ۱۰۰ درصدی دارم که باید شهردار خرمشهر 
سریعاً برکنار شود و با عزلش نه تنها موافقم بلکه برای آن گام 
برمی دارم. این موضوع را درباره همه مسئولان می گویم نه فقط 
اگر  و  می گندد  بماند  یک جا  اگر  آب  می گویم  شهرداری؛همیشه 
مسئولی هر چقدر هم قوی باشد، بعد از مدت ها همه برنامه های 

خود را اجرا می کند و دیگر برنامه ای ندارد.
برنامه ای  شهردار  چنانچه  افزود:  خرمشهر  شهر  شورای  عضو 
مشاهده  ولی  بود  کرده  اجرا  را  آن  تاکنون  نداشت  که  داشت 
بیاوریم  وجود  به  را  تغییر  این  باید  ندارد.  برنامه ای  که  می کنیم 
سال  دو  اگر  و  کنیم  کار  جدید  طرح های  و  ایده  با  حداقل  که 
پیش نیز بود باز همین اظهارات را مطرح می کردم زیرا عملکرد 
و  نیست  سیاسی  پایگاه  یک  شهرداری  بود.  سیاسی  شهردار 
و  کند  خرج  سیاسی  دید  نباید  و  دارد  مردم  به  خدمت  جایگاه 
در شهرهایی که شهردارشان دیدگاه سیاسی به آن پایگاه دارند، 

پیشرفتی صورت نگرفته است.
بندری با بیان اینکه متأسفانه برخی شهردارها در زمان ارائه رزومه 
شهردار  آقای  داد:  توضیح  نمی کنند،  عمل  ولی  می زنند  حرف 
روز  هر  و  باشد  سال  سه  باید  شهر  سطح  در  نخاله برداری  آیا 
است؟  نخاله برداری  در  فقط  شهردار  فعالیت  کنیم؟  نخاله برداری 
چه  و  می برد  بین  از  را  زمان  و  برمی گیرد  در  هزینه  اقدام  این 

برنامه ای برای این مشکل داشته اید؟

سیاست  یک  عدم  همراه  به  دلار  قیمت  افزایشی  روند  متأسفانه 
باعث  خودرو  فروش  و  خرید  بازار  مدیریت  جهت  روشن  گذاری 
شده تا قیمت انواع خودرو این هفته ۵ تا ۱۵ میلیون تومان افزایش 
افزایش قیمت دلار  از  پیدا کند.بازار خرید و فروش خودرو متأثر 
است.  داخلی  خودروهای  انواع  در  ها  قیمت  روند صعودی  شاهد 
طرح  اجرای  و  خودرو  عرضه  با  بود  قرار  که  است  حالی  در  این 
های فروش التهابات بازار خودرو کاهش و رونق به این بازار باز 
به همراه عدم یک  قیمت دلار  افزایشی  روند  متأسفانه  اما  گردد 

سیاست گذاری روشن جهت مدیریت بازار خرید و فروش خودرو 
باعث شده تا قیمت انواع خودرو این هفته ۵ تا ۱۵ میلیون تومان 

افزایش پیدا کند.
بازار  در  روز  هر  حالی  در  قیمت ها  افزایش  که  اینجاست  جالب 
و  شود  می  انجام  ای  معامله  کمتر  تقریباً  که  افتد  می  اتفاق 
برای  را  بالاتری  های  قیمت  بیشتر  سود  برای  فروشندگان  فقط 

محصولات خود پیشنهاد می کنند.
در بازار پژو ۲۰۶ تیپ ۲ با قیمت ۱۳۶ میلیون تومان، پژو۲۰۶ تیپ 

 ۱۲۵ قیمت  با  ایکس  ال  تومان، سمند  میلیون   ۱۶۷ قیمت  با   ۵
میلیون تومان و پژو ۴۰۵ با قیمت ۱۲۴ میلیون تومان به فروش 
تومان،  میلیون   ۵۷۰ قیمت  با   ۲۰۰۸ پژو  این  بر  علاوه  می رسد. 
سراتو با قیمت ۵۱۰ میلیون تومان، پژوپارس با قیمت ۱۴۹ میلیون 
تومان، تیبا ۲ با قیمت ۹۱ میلیون تومان، استیپ وی با قیمت ۳۱۰ 
میلیون تومان، تیبا معمولی ۷۸ میلیون تومان، پراید ۱۱۱ با قیمت 
۸۰ میلیون تومان و پراید ۱۳۱ با قیمت ۷۳ میلیون تومان مورد 

معامله قرار می گیرد.

های  مالیات  قانون  قطعا  گفت:  مجلس  در  اردبیل  مردم  نماینده 
مستقیم باید اصلاح شده و تمام مساکن خالی مشمول قانون اخذ 
مالیات شوند، در آن صورت بسیاری از مساکن مذکور در اختیار افراد 
کم درآمد قرار خواهد گرفت، از این رو می توان تمام این موارد را در 

زمان تدوین قانون مالیات بر عایدی سرمایه مسکن در نظر گرفت.
صدیف بدری سخنگوی کمیسیون عمران مجلس درباره نقش و 
تأثیر اجرای قانون مالیات بر خانه های خالی بر کنترل بازار مسکن، 
بازار  درد  دوای  خالی  خانه های  از  مالیات  اخذ  نظر من  به  گفت: 

مسکن نیست و در مدیریت بازار جزء اولویت های پایین است.
بازار مسکن اجرای قانون مالیات بر عایدی  اولویت  * مهم ترین 

سرمایه مسکن است
نماینده مردم اردبیل، نیر، نمین و سرعین در مجلس شورای اسلامی 
ادامه داد: قطعا مهم ترین اولویت بازار مسکن اجرای قانون مالیات 
بر عایدی سرمایه مسکن است، در این صورت می توان به کاهش 

دلال بازی در این حوزه امید داشت و قطعا این مسئله در کاهش 
قیمت ها اثرگذار خواهد بود.

وی ادامه داد: در قانون مالیات های مستقیم تأکید شده که مالیات 
بر خانه های خالی باید از مساکن با متراژ بالاتر از ۱۵۰ متر گرفته 
اما اغلب این نوع مساکن بزرگ در مناطق شمالی پایتخت  شود، 
و کلانشهرها قرار دارد و ساماندهی آن ها تأثیری در رفع مشکل 

کمبود مسکن کم درآمدها ندارد.
* قانون مالیات های مستقیم باید اصلاح شده و تمام مساکن خالی 

مشمول قانون اخذ مالیات شوند
بدری گفت: به نظر من قانون مالیات های مستقیم باید اصلاح شده 
و تمام مساکن خالی مشمول قانون اخذ مالیات شوند، در آن صورت 
بسیاری از مساکن مذکور در اختیارافراد کم درآمد قرار خواهد گرفت، 
از این رو می توان تمام این موارد را در زمان تدوین قانون مالیات بر 

عایدی سرمایه مسکن در نظر گرفت.

دیگر  طرف  از  داد:  ادامه  یازدهم  مجلس  در  مردم  نماینده  این 
درآمدهای حاصل از اخذ مالیات از خانه های خالی باید در راستای 
تولید مسکن هزینه شود در آن صورت می توان بخشی از نیازهای 

کنونی کشور را رفع کرد.

نماینده ولی فقيه در خوزستان از تصرف زمين هاي اسلام آباد پرده برداشت :

زمين خواري با حمايت مسئولان

رئيس شورای ائتلاف نيروهای انقلاب اسلامی خوزستان :

اقدام اخير شهردار اهواز انقلابي بود

عضو شورای شهر خرمشهر :

شهردار بايد سريعا برکنار شود

از ۵ تا ۱۵ ميليون تومان ؛  قيمت خودرو در حال افزايش است

نماینده مردم اردبيل :

قانون ساماندهی خانه های خالی دردي را دوا نمي کند


